
 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Torsdag, den 10. december 2015 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

3. Meddelelse fra formanden 

 Formanden bød velkommen til Gunnar Nielsen, ny havnemester og Christian Lageri, ny formand for 

 sejludvalget -  og takkede de afgående, Lars Knudsen og Bent Christensen for veludført arbejde 

 gennem årene.  Svend Nielsen blev budt velkommen som nyt medlem i bestyrelsen og formand for 

 klubhusudvalget.  

 Vi overvejer en ny opstilling til næste generalforsamling, så bestyrelsen ikke sidder skjult bag overhead 

 skærmen. 

4. Næstformanden 

 Beplantningen på volden er tænkt som en forskønnelse og læskabende foranstaltning, derfor er der 

 sat hegn op og det skal respekteres. Til efterårets bådoptagning vil vi tilstræbe at skabe bedre plads i 

 spor 2, så der er plads til en bil imellem sporene. 

 Formanden og næstformanden deltager i dialogmødet: "Frivillige foreninger i Haderslev Kommune" 

 den 11. januar 2016. 

5. Kasserer 

 Værestedets dørlås er repareret så der kun er adgang med A eller B nøgle. Der har været ubudne 

 gæster da låsen ikke fungerede.      
 Garantibeviser på bådmotor og andet opbevares hos næstformanden.  Forsikringspolicer på 

 skurene opbevares hos næstformanden. 

6. Sekretær 

 Forslag til 3 kommende mødedatoer: 20. januar, 24. februar, 30. marts - 2016 (alle dage er onsdage). 

7. Medlemsforhold 

 Der har siden sidst været 2 indmeldelser og 3 udmeldelser i HSC. 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg  

 Der arbejdes stadig intenst med sommerlejr 2016 



9. Broudvalg  

10. Pladsudvalg 

 Efterlysningen af ejermændene til forladte stativer på pladsen er opsat i infoskabet. Der tages stilling 

 til, hvad der skal ske med disse stativer ved søsætningen 2016. 

11. Sejludvalg  Er gået i vinterhi 

12. Klubhusudvalg 

 Hovedrengøring i klubhuset finder sted d. 23. januar.  

 Forbindingskasse til klubhuset vil blive indkøbt. 

 Kirsten Bardin Thomsen er nyt medlem af klubhusudvalget. 

 Brugere af klubhuset opfordres til at slukke lyset i lokalerne efter brug, så det ikke brænder hele 

 natten. 

13. Eventuelt 

 Ny indmeldelsesblanket er under udarbejdelse (Lars Knudsen, Lars Poulsen).  

 Nøgler til klubhuset blev overdraget de nye medlemmer af udvalgene. 

 

Med venlig hilsen 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 


